
Protokół Nr  XII/07 
z Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie 
odbytej w dniu 26 czerwca 2007 r. 

 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 
Obecny skład Rady   - 15 
Obecnych radnych   - 14 
Nieobecni radni: Pięta Marcin. 
 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Miejsce Sesji: Sala Ślubów Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. 
 
Czas trwania obrad: 1600  -  1650  

 

Ad. 1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki 
witając: 
– Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko, 
– Zastępcę Burmistrza Miasta Zbigniewa Tarmasa,  
– radnych, 
– Skarbnika Miasta Agatę Ślęzak, 
– Sekretarza Miasta Antoniego Michniewskiego, 
– Pracownika Urzędu Miasta Waldemara Janika. 
 

  Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada uprawniona jest do 
podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków, gdyż przy otwarciu Sesji 
uczestniczyło 13 radnych. Liczba radnych wzrosła w trakcie obrad do 14. 
 
Ad. 2.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki poinformował, że Sesja 
została zwołana na pisemny w n i o s e k  Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko               
z dnia 21 czerwca 2007 r. Przedmiotowy wniosek stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. Zaproponował następujący porządek obrad, który Rada przyjęła przy 13 
głosach „za”: 

 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
4. Podjęcie uchwał i wniosków. 
5. Sprawy bieżące. 
6. Zakończenie. 
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Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Po zamknięciu listy przy 13 głosach „za”, Rada również przy 13 głosach „za” 
powołała Komisję Uchwał i Wniosków w składzie: 

 
– Leszek Mistela,  
– Tomasz Prowancki. 
 
Ad. 4.  Podjęcie uchwał i wniosków. 
 
 Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła kolejno projekty następujących 
uchwał; 
 

U c h w a ł a  Nr XII/103/07 
 
w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXVIII/264/05 dotyczącej przystąpienia do 
                   realizacji projektu „System Elektronicznej Komunikacji  
                   Administracji Publicznej w Województwie Śląskim (SEKAP)”. 
 
 Skarbnik Miasta Agata Ślęzak poinformowała, że w 2005 r. Rada podjęła 
uchwałę w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „System Elektronicznej 
Komunikacji Administracji Publicznej w Województwie Śląskim (SEKAP)” i 
zabezpieczyła wówczas w budżecie miasta kwotę 33.840,00 zł w rozbiciu na lata 2006 
i 2007. Ponieważ całkowity koszt projektu wynosi 94.485,00 zł, konieczne jest 
zabezpieczenie tej kwoty wekslem in blanco. Udział własny miasta Sławkowa wynosi 
25 %  kosztu całkowitego i stanowi kwotę 23.622,00 zł.  
 
 Uchwałę podjęto przy 14 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 3 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr XII/104/07 
 
w sprawie: dokonania zmian w budżecie miasta Sławkowa na     2007 r. 
 
 Skarbnik Miasta Agata Ślęzak poinformowała, że zmiany w budżecie są 
konsekwencją podjętej uchwały. 
 
 Uchwałę podjęto przy 14 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr XII/105/07 
 
w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w kwocie 83.861 zł 
                   w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  
                   Wodnej w Katowicach. 
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 Skarbnik Miasta Agata Ślęzak wyjaśniła, że zaciągana pożyczka przeznaczona 
będzie na zadanie pn. „Wykonanie termoizolacji budynku Urzędu Miasta przy ulicy 
Łosińskiej 1”. Spłata pożyczki nastąpi w latach 2007-2011, natomiast źródło spłaty 
stanowić będą dochody pochodzące z podatku od nieruchomości. 
 
 Uchwałę podjęto przy 14 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 
Ad. 5.  Sprawy bieżące. 
 
1. Radny Paweł Sobieszek zapytał czy miasto nadal posiada jednostronne zasilanie   

w energię elektryczną? 
– Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki  zapytał na czyj koszt będzie 

wykonane to zadanie i czy będzie partycypował w kosztach  Będziński Zakład 
Energetyczny „ENION”? 

– Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas wyjaśnił, że w celu budowy drugiego 
zasilania, została wykupiona działka przy ulicy Okradzionowskiej. Muszą być 
podjęte rozmowy dotyczące sposobu sfinansowania. 

– Odnośnie kosztów wykonania zadania, Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko była 
zdania, że koszty powinien pokryć w całości  Zakład Energetyczny. 

– Klub Radnych „Przyszłość dla Sławkowa” złożył  w n i o s e k  o wystąpienie 
Burmistrza Miasta o budowę drugostronnego zasilania miasta. Wniosek stanowi 
załącznik Nr 5 do protokołu i został przyjęty do realizacji przy 14 głosach „za”. 

 
2. Radna Anna Ziętal zapytała na jakim etapie realizacji jest wykonanie odwodnienia  
     SP ZOZ? 
– Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas  wyjaśnił, że z uwagi na zmianę ustawy o 

zamówieniach publicznych, która po znowelizowaniu wchodzi w życie w czerwcu 
br., będzie można zastosować uproszczoną procedurę przetargową. Realizacja 
możliwa będzie jesienią tego roku. 

 
3. Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała o odbytym spotkaniu 

Związku Gmin Zagłębiowskich z udziałem gości z Izraela, między innymi Ariela 
Jaronima, na którym omawiano kwestię remontu budynku przy ulicy Olkuskiej 42 i  
tablicy pamiątkowej ufundowanej przez Stowarzyszenia Młodzieży Żydowskiej. 
Koszt remontu został obliczony w przybliżeniu na 400.000 zł. Z uwagi na tak 
wysokie koszty, budynek prawdopodobnie zostanie przeznaczony do rozbiórki, ale 
pozostają do wysiedlenia 2 rodziny. Są 2 propozycje dotyczące przeniesienia tablicy 
pamiątkowej, tj. do budynku Muzeum lub wydzielenia gruntu i budowy obeliska. 
Taka propozycja zostanie przesłana na piśmie. Decyzji nie podjęto.   

 
4. Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała o odbytym spotkaniu           

w Biurze Poselskim Grzegorza Dolniaka, którego tematem była budowa połączenia 
kolejowego z Warszawą do Katowic przez Pyrzowice z pominięciem Zagłębia. 
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5. Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Wojciech Pacula złożył gratulacje 
Sekretarzowi Miasta Antoniemu Michniewskiemu oraz całemu Zespołowi 
Redakcyjnemu „Kuriera Sławkowskiego” za zdobycie nagrody Starosty 
Powiatowego w Będzinie. 

 
6. Rada przy 14 głosach „za” odwołała Komisję Uchwał i Wniosków. 
 
 
Ad. 6.  Zakończenie. 
 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji oraz głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował wszystkim za 
udział w Sesji i ogłosił jej zakończenie. 
 
 
 
 
Protokołowała 
 
Jadwiga Porębska 
 
 
 
 
 
 


